
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 19. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 483
Betyder affaldsaftalen, at socialøkonomiske virksomheder, der er ejet af en kommune,
ikke kan stå for affaldsbehandling som f.eks. genanvendelse af pc’ere eller komponenter
herfra og finder ministeren, at dette er rimeligt? Der henvises til artiklen ”Pia Olsen Dyhr
lover at hjælpe Globen i Løgstør” bragt den 16. august 2021 på lokaltindblik.dk.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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